



ГРОДНЕНСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ МЕДИЦИНСКИЙ УНИВЕРСИТЕТ – СОХРАНЕНИЕ ТРАДИЦИИ, ВНЕДРЕНИЕ ИННОВАЦИЙ

Гродненский государственный медицинский университет является преемником первого учреждения высшего медицинского образования в Беларуси – Гродненской медицинской академии (1775-1781). Сегодня ГрГМУ – это общепризнанный медицинский, образовательный, научный и лечебно-диагностический центр Республики Беларусь с 65-летней историей. В своей деятельности по обучению и воспитанию молодежи, в научных исследованиях и оказанию диагностических и лечебных услуг университет руководствуется принципами свободы науки, гуманизма, этики и справедливости.

СМИ университета:



110 договоров с вузами-партнерами
21 страна
2 континента

ГрГМУ сегодня:

6 факультетов:

- лечебный
- педиатрический
- медико-психологический
- медико-диагностический
- иностранных учащихся
- повышения квалификации и переподготовки

ГрГМУ первым среди медицинских университетов нашей Республики получил аккредитацию на соответствие стандарта Всемирной Федерации медицинского образования WFME.

Образовательная и материальная база:

- Симуляционно-аттестационный центр
- Профессорский консультативный центр
- Университетская клиника
- 25 клинических баз в медицинских учреждениях г. Гродно
- 7 учебных корпусов
- 5 общежитий
- 4 тренажерных зала, 5 спортзалов
- Виварий
- Столовая
- Буфеты

ВСЕМ СТУДЕНТАМ ПРЕДОСТАВЛЯЕТСЯ КОМФОРТАБЕЛЬНОЕ ОБЩЕЖИТИЕ

На факультете иностранных учащихся подготовлено 1429 специалистов из 63 государств, 48 выпускников получили дипломы с отличием



У нас обучаются граждане из более 30 стран мира. За 65 лет подготовлено около 30 000 врачей.

По вопросам поступления обращаться:
+375 152 44-68-12; +375 152 44-92-96
ief_grsmu@mail.ru
pk@grsmu.by





GRODNO STATE MEDICAL UNIVERSITY— MAINTAINING TRADITIONS, INTRODUCING INNOVATIONS

Grodno State Medical University is the successor of the first institution of higher medical education in Belarus - Grodno Medical Academy (1775-1781). Today GrSMU is an acknowledged educational, scientific, medical and diagnostic center of the Republic of Belarus with a 65-year history. The University is committed to the principles of freedom of science, humanism, ethics and justice in its activities in training and educating young people, in scientific research, as well as in providing diagnostic and treatment services.

University Media



110 agreements with partner universities
21 countries
2 continents

GrSMU today: 6 faculties:

- Faculty of General Medicine
 - Faculty of Pediatrics
 - Faculty of Mental Health Medicine
 - Faculty of Medical Diagnostics
 - Medical Faculty for International Students
 - Faculty of Advanced Training and Retraining
- University offers Preparatory courses (full-time/part-time)

GrSMU was the first among medical universities of our Republic to receive accreditation for compliance with the standard of the World Federation of Medical Education (WFME).

The Medical Faculty for International Students has trained 1429 specialists from 63 countries, 48 graduates has been rewarded diplomas with honors.

- Educational and material base:**
- Simulation and Certification Center
 - Professorial Advisory Center
 - Grodno University Clinic
 - Clinical bases at 25 healthcare institutions of Grodno
 - 7 academic buildings
 - 5 dormitories
 - 4 gymnasia, 5 sports halls
 - Vivarium
 - Canteen
 - Snack bars

ALL STUDENTS ARE PROVIDED WITH COMFORTABLE DORMITORY ACCOMMODATION



International students from more than 30 countries study at the University. More than 30 000 graduates in 65 years.



For admission:
+375-152-44-68-12; +375-152-44-92-96
ief_grsmu@mail.ru
pk@grsmu.by